
Beste lezer,

Ik ben geboren en getogen ,in het prachtige polsbroek(utrecht).

Als  kind,en later als jager ben ik altijd in de polder .

U mag er van uitgaan ,dat ik echt wel weet hoe het met het haas gesteld is.

Het is mij opgevallen ,dat de hazen zich enorm aanpassen aan bv de intesievere landbouw.

De hazenstand is hier in onze polder zelf toegenomen,op een dip van een paar jaar geleden na.

Toen was er ineens een vossenexplosie,die we gelukkig met elkaar  goed hebben kunnen beheren.

Nu mogen we geen vossen meer beheren!!!!,foute boel ,voor de wildstand en weidevogels.

Ik was stomverbaasd over het komende jachtverbod ,zeker nadat ik de (waarschijnlijk dure) 
onderzoeksgegevens heb opgevraagd.

Er is niet eens goed of s,nachts geteld.er word alleen een beetje rondgekeken,en met tabellen en 
cijfertjes geknoeid.

Wees eerlijk en reëel,en kijk naar de echte feiten!!!!

Ik kan u verzekeren ,dat wij als jagers juist ons best doen om het haas in stand te houden.

Sterker nog,als ik wist dat het slechter gaat met de hazenstand  zou ik er niet eens op willen 
jagen!!!!!

Wij jagen altijd ,volgens de  wise use metode, zodat er altijd goed beheerd wordt.

Ik ben er van overtuigd,dat wanneer wij jagers niet meer mogen oogsten van het mooiste stukje 
biologisch vlees,de hele wildstand naar de(…..) gaat .

Dit klinkt heel tegenstrijdig,maar is een feit(Nederland is te klein om niet te beheren).

Nogmaals,wij zijn juist bezig met het behouden van het haas.

Vriendelijke groet Patrick


